
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 30. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 635
Er togene på de danske jernbaner, herunder Svendborgbanen, konstrueret til
på forsvarlig vis at transportere mange flere passagerer, end der er siddeplad-
ser til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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